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LLBR stelt vragen over WKO Weideveld
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Bodegraven – Nu de herfst voor de deur staat en klachten van de bewoners die in de

wijk Weideveld aangesloten zijn op het WKO-systeem van nog lang niet zijn opgelost,

vraagt Lokaal Liberaal Bodegraven-Reeuwijk zich af wat de volgende stappen van het

Collega zijn. Uit de schriftelijke vragen die zij aan de wethouder stellen blijkt hun

verbazing over de gang van zaken. De belanghebbenden zijn blij met de vragen en vinden

ze volkomen terecht. “In januari heeft de gemeente Eteck boetes opgelegd, maar heeft

verder totaal niets gedaan aan de onderbouwing om die boetes te kunnen gaan innen. Wel

is er in juni budget aan de raad gevraagd om het juridische traject in te gaan. De raad

heeft hier unaniem mee ingestemd, want wie A zegt moet immers ook B zeggen werd er

gezegd.”, is de reactie van een van de bewoners.

De fractie van de nieuwe lokale partij LLBR vraagt zich nu hardop af of het geen tijd

wordt voor de juridische weg nu het conflict tussen de bewoners en Eteck maar niet tot

een duurzame oplossing lijkt te komen. In de wijk is men kwaad op de gemeente. “De

afspraak was dat we samen met de gemeente zouden optrekken en een gedegen dossier,

zouden opbouwen”. Volgens de woordvoerders van de benadeelde bewoners zijn er echter

nieuwe beleidsmedewerkers vanuit de gemeente op de zaak gezet en die zouden een eigen

weg zijn ingeslagen.

LLBR is benieuwd naar de inhoud van de gesprekken die de gemeente op dit moment

voert met Eteck. Er zou sprake zijn dat de leveringsvoorwaarden voor Eteck versoepelt

gaan worden en dit zou een rechtstreekse klap in het gezicht van de bewoners zijn. Die

hebben nu al geen grip op de contractuele verplichtingen van Eteck omdat ze

merkwaardig genoeg formeel geen partij in het contract zijn. “De ambtenaren hebben

aangegeven dat zij meer duiding willen gaan geven aan het contract. Wat dat exact inhoud

is niet met ons gedeeld, maar ga er maar van uit dat Eteck dat in haar voordeel zal

gebruiken en de ruimte zal pakken die daarmee gecreëerd zal worden.”, is de reactie

vanuit de boze bewoners. “Eteck heeft weer tijd gekocht en wij zijn een jaar verder!”

Het antwoord op de vragen van LLBR wordt voor het eind van de maand verwacht.
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